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Referat  
Elevrådet ved Ringerike videregående skole 

Møtested: Auditoriet rom A2004 

Dato: 27.01.2022 

Tid: 11.30-12.30 

Referent: Mina Minaie 
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Medlemmer som møtte:  

Navn Funksjon Representerer 

 Andre møtedeltagere: 

Navn  Funksjon  Representerer  

Aud Hilde Gravermoen Elevrådskontakt Lærerne 

Sabir  Miljøarbeider Skolen 

Mari Solheim Ass. rektor Ledelsen 

Ikke til stede:  

 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Mari ass.rektor, elevundersøkelsen 

2 Sabir, miljøarbeider 

3 Orienteringer 

4 Ungdomshøring 21.01, tilbakemelding 

5 Elevforsamling & elevtingforberedende seminar 18.02.22 

6 Ungdommens fylkesting 18. – 19.03. 

7 Aktivitetskomité-RØRE 

8 Saker fra klassene 
 

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1, Mari, ass.rektor, Elevundersøkelsen 
Hva kom fram i diskusjonen:  

• Mari Solheim, assisterende rektor kom for å prate om elevundersøkelsen 

• PowerPoint postet på teams, https://vikenfk.sharepoint.com/:p:/s/Elevrd-

VGRING/EV_q4nTqMI9FvuOLrD9JLJoBSdL3G0gnh4fNYOFZCScv-g?e=9StCWL 

• Informerte om videre arbeid med undersøkelsen etter resultatene er postet 

• Kontaktlærere har fått klasserapport for deres klasse 

• Resultatene tas opp i klassens time 

• Skolen er svært opptatt av å følge opp resultatene som kommer frem 

• Resultatene viser: 

-at det er høy grad av trivsel, men lavere tall på motivasjon 

-Svært få har ingen/aldri noen å være med i friminuttene, dette tas allikevel meget seriøst og 

tas videre 
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-Litt urovekkende tall/snitt rundt spørsmålene om skolen er relevant eller ikke 

-92% blir aldri mobbet, altså 9/10 elever 

-Ca 1% rapporterer om jevnlig mobbing, og det er forskjellig type mobbing man oppgir 

-De aller fleste er glade over grønt nivå 

-Noen få melder de har hatt en positiv påvirkning av pandemien, men enda flere mener det 

har påvirket negativt 

Hva ble bestemt: 

• Om kontaktlærere ikke tar opp og viser klasserepporten fortløpende så skal 

elevrådsrepresentant etterspørre dette 

• Andre ting mang kan ta opp rundt undersøkelsen er: 

- Prate om læringsmiljø 

- Prate om hvor ofte det er nødvendig med tilbakemeldinger, hvordan elever deltar i 

vurderingsarbeid og det å foreslå arbeid i undervisning 

- Prate om hvordan pandemien har påvirket klassen, klassemiljøet osv. 

Kommentarer:  

 

Sak 2, Sabir, miljøarbeider 

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Sabir informerer om det å være miljøarbeider 

• Han skal sørge for å gjøre skolen til et trygt miljø for alle, godt miljø i kantina og ryddige 

fellesarealer 

• Driver med variert arbeid, og går rundt på hele skolen 

• Har taushetsplikt 

• Rapporterer sitt arbeid og observasjoner videre til forskjellige folk som ledelsen, rådgivere osv 

• Har en liste over hvor alle har undervisning  

• Mange bord i kantina har blitt ødelagt fordi elever sitter på dem, det har også vært episoder 

med stjeling av dørstoppere og at elever skrur ifra møbler 

Hva ble bestemt: 

• Elevrådsrepresentantene skal være gode forbilder for klassen og være ekstra oppmerksomme 

på å huske å rydde opp etter seg, sette tilbake stoler i kantina osv 

• Representantene skal også formidle til klassen at man ikke skal skru ifra møbler, sitte på bord 

etc.  

 

Kommentarer:  

• Innholdsrikt og spennende å få høre om Sabir sitt arbeid på skolen  

 

Sak Orienteringer 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Ringerike skoleorkester  
- Har hatt sin første øvelse 30.01 
- Opptil 50 medlemmer nå 
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- Skal ha øvinger 2 ganger i måneden 

• Skap-IDA 
- Kenneth fra MUA har sett over alle skapene og laget en liste med ledige skap, denne er 

gitt til IDA 

• Møbler i B/C byggene 
- Skal sees på videre 

• Grøtskjema 
- Folk meldte seg på når det ble etterlyst 
- full liste frem til uke 10 

• Nettverkssamling for elevrådskontakter i Viken 
- Orientering om at Aud Hilde skal på et møte i mars for elevrådskontakter i fylke 

• Samling for elevrådsstyrer og elevrådskontakter 6. mai på RIVS 
- Ringerike vgs skal arrangere en samling for fylkets elevrådsstyrer og kontakter 

• Infokveld avholdt for russen ønskes også for vg1/2 
- Har blitt holdt for vg3 foresatte 
- Orientering om at Viken sitt russehovedstyre har valgt å sette russetiden før eksamen 
- Innspill om at neste års russekull bør finne ut av dette allerede nå 

• Ball for avgangselever 
- Styret har kommet frem til at det vært hyggelig å få til et ball for avgangselevene 
- Ikke hele skolen pga pandemien og at det ikke nødvendigvis må være russerelater/noe alle 

vg3 elever kan delta på 

• Skoleskyss saken 
- Tas opp på uft i februar 

• Møteskjema 
- Møteskjema er satt på plass og ligger ute på teams 

Hva ble bestemt: 

• Styre tar saken angående infokveld for russen videre i SMU 

• Saken om ball for avgangselevene tas også til SMU 

Kommentarer:  

 

 

Sak Ungdomshøring 21.01, tilbakemelding 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Høring for ungdom i Ringerike kommune 

• Skolen sendte 8 representanter 

• Spennende foredragsholdere 

• Gikk blant annet igjennom ungdata undersøkelsen 

• Workshops hvor man skrev ned punkter på tiltak for ungdom i kommunen, hovedfokus på 

gamingkveld/rom på biblioteket 

• Jobbet også med ungdata tall om seksuell trakassering 

• Det ble også valgt av et nytt ungdomsråd, hvor 2 representanter fra skolen hadde stemmerett 

Hva ble bestemt: 

Kommentarer:  
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Sak 5, Elevforsamling & elevtingforberedende seminar 18.02.22 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Elevorganisasjonen i Viken skal ha elevforsamling med elever fra hele Viken 

• Skolen kan sende 1 delegat og 1 observatør 

• Her er man med på å velge EOs politikk osv 

Skriver ned navn 

Hva ble bestemt: 

• Ønsker man å delta kan man sende mld til Aud Hilde 

Kommentarer:  

Sak 6, Ungdommens fylkesting, 18-19.03 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Ungdommens fylkesting foregår fra 18. – 19.03 

• Elevrådet kan sende 1 representant 

• Ingvild tar dette videre  
 
Hva ble bestemt: 

• Ønsker man å delta kan man sende mld til Aud Hilde eller Ingvild 

Sak 7, Aktivitetskomité-RØRE 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Det ønskes at flere elever stiller til aktivitetskomiteen  

• Trenger ikke kun å være elever fra elevrådet 

Hva ble bestemt: 

• Tas opp i klassens time 
 

Sak 8, Saker fra klassene 
Hva kom fram i diskusjonen: 

• Kloakklukt i A4009 

• Avgangselever synes det er gitt dårlig informasjon om videre utdanning, de ønsker mer 

rådgivning og orientering, ønske om et personlig møte med rådgiver og utdanningsmesse i 

starten av vg3 

• Samling i storsalen om eksamen og hvordan en eksamen foregår, uavhengig om det blir 

gjennomført i år hadde dette vært gunstig informasjon å ha ved høyere utdanning. Svært få av 

elevene ved skolen har hatt eksamen før og vet lite om dette 

• Bind og tamponger på doene og i resepsjonen 

• Kantinekort/abonnement i kantina 

Hva ble bestemt: 

• Sakene om avgangselever og videre utdanning samt en samling i storsalen om eksamen tas 
videre i SMU 

 


